

[Gal/Cast] Militantes da esquerda nacional galega homenageiam Hugo Chávez

DIARIO LIBERDADE :: 08/03/2013

Militantes de la izquierda nacional galega homenajean a Hugo Chavez en Vigo

Galego

O Consulado da República Bolivariana da Venezuela em Vigo reuniu hoje centenas de pessoas, maioritariamente militantes de organizações da esquerda, o nacionalismo e o independentismo, para render tributo a presidente venezuelano.

Num ato conduzido polo presidente da Associaçom Galega de Amizade com a Revoluçom Bolivariana (AGARB), Xavier Moreda, representantes de diferentes organizaçons políticas, sindicais e sociais da esquerda galega tomárom a palavra para lembrar o contributo de Hugo Chávez para a libertaçom da Pátria Grande Latino-Americana e do conjunto da humanidade frente ao imperialismo e ao capitalismo.

Passadas as 19 horas, o salom de entrada ao Consulado estava cheio de centenas de pessoas e numerosas bandeiras da Pátria Galega. Xavier Moreda iniciou o ato de homenagem dando leitura a um texto do marxista argentino Néstor Kohan, dedicado a sublinhar a importânci da figura política do líder bolivariano.

Também Mónica Chacín, Cônsul venezuelana em Vigo se dirigiu às pessoas presentes, tendo que interromper o seu discurso afetada pola emoçom do momento.

Luisana Sánchez Cohen, vicecônsul da República Bolivariana na Galiza, também muito emocionada, deu leitura a um belo texto exaltando a figura e legado político de Hugo Chávez.

A seguir, falárom representantes das diferentes organizaçons presentes: CIG, BNG, AGE (IU e Anova), NÓS-UP, CUT, CdaGz-PCPE.

O canto do Hino da República Bolivariana da Venezuela, as palavras de ordem em lembrança de Chávez e os vivas à Venezuela revolucionária encerrárom o ato de homenagem galega ao grande líder bolivariano falecido nesta terça-feira dia 5 de março.

Castellano

El Consulado de la Republica de Venezuela en Vigo reunió ayer a cientos de personas, mayoritariamente militantes de organizaciones de la izquierda, el nacionalismo y el independentismo, para rendir tributo al presidente venezolano.

En un acto conducido por el presidente de la Asociación Galega de Amistad con la Revolución Bolivariana (AGARB), Xavier Moreda, representantes de diferentes organizaciones políticas, sindicales y sociales de la izquierda galega tomaron la palabra

para recordar el contributo de Hugo Chávez para la liberación de la Patria Grande Latino-Americana y del conjunto de la humanidad frente al imperialismo y al capitalismo.

Mónica Chacín, Cónsul venezolana en Vigo se dirigió a las personas presentes, teniendo que interrumpir su discurso afectada `por la emoción del momento. Así mismo Luisana Sánchez Cohen, vicecónsul de la República Bolivariana en Galiza, también muy emocionada, dio lectura a un bello texto exaltando la figura y legado político de Hugo Chávez.

Después, hablaron representantes de las diferentes organizaciones presentes: CIG, BNG, AGE (IU e Anova) NÓS-UP, CUT, CdaGz-PCPE.

El canto del Himno de la República Bolivariana de Venezuela, las consignas en recuerdo de Chávez y los vivas a Venezuela revolucionaria despidieron el acto de homenaje galega al grande líder bolivariano fallecido este martes día 5 de marzo.

<https://galiza.lahaine.org/gal-cast-militantes-da-esquerda-nacional>